

To: Egyptian Exchange

Subject: Egypt Kuwait Holding Company
Board of Directors resolutions.

Greetings,

Reference is made to Article No. (32) of the regulations of listing and delisting securities on the Egyptian Stock Exchange issued by the resolution of the Board of Directors of the Financial Regulatory Authority No.11 of 2014 and its amendments, we would like to inform you that Egypt Kuwait Holding company's Board of Directors meeting was held today, Thursday, November 13, 2025 at 1:00 pm Cairo local time, following are the main resolutions of the board:

- Approval of the company's standalone and consolidated financial statements for the period ended 30/9/2025.
- Informing that the procedures for changing the company's name in the commercial register to **Valmore Holding** (Egyptian Joint Stock Company) have been completed, and that the necessary procedures are currently being taken to change the company's name in the databases of the Egyptian Exchange and Boursa Kuwait.

Noting that the summary of the Board's decisions includes all material information that must be disclosed in accordance with the rules for listing and delisting securities on the Egyptian Exchange and Capital Market Law and its executive regulations, and the resolutions issued in accordance with them.

Regards,

السادة / البورصة المصرية المحترمين الموضوع: قرارات مجلس إدارة الشركة القابضة المصرية الكويتية.

تحية طيبة وبعد،،

بالإشارة إلى المادة رقم (32) من قواعد قيد وشطب الأوراق المالية بالبورصة المصرية والصادرة بقرار مجلس إدارة الهيئة العامة للرقابة المالية رقم 11 لسنة 2014 وتعديلاتها ، نود أن نحيط سيادتكم علماً بأن مجلس إدارة الشركة القابضة المصرية الكويتية قد انعقد يوم الخميس الموافق 13 نوفمبر 2025 في تمام الساعة الواحدة ظهراً بتوقيت القاهرة، وفيما يلي أهم قرارات المجلس:

- الموافقة بالإجماع على اعتماد القوائم المالية المستقلة والمجمعة للشركة عن الفترة المالية المنتهية في 2025/9/30.
- الإحاطة بأنه قد تم الانتهاء من إجراءات تعديل اسم الشركة بالسجل التجاري ليصبح: قالمور القابضة للاستثمار (شركة مساهمة مصرية)
 حالياً اتخاذ الإجراءات اللازمة لتعديل اسم الشركة بقاعدة بيانات البورصة المصرية وبورصة الكويت.

مع الأخذ في الاعتبار بأن ملخص قرارات المجلس ، يتضمن كافة المعلومات الجوهرية التي يجب الإفصاح عنها وفقاً لقواعد قيد وشطب الأوراق المالية بالبورصة المصرية ، وأحكام قانون سوق رأس المال ولائحته التنفيذية ، والقرارات الصادرة تنفيذاً لهما .

وتفضلوا بقبول وافر التحية والأحترام ،،

ظرار الدمرداش خالد الدمرداش المتشار القانوني للمجموعة أمين سر المجلس

Date: 13/11/2025

نركة المتابضة المصرية المكوبينية بن تحارى ٨غ٥٤٤١ جيزة التاريخ: 11/13 : 2025/11/13

الشركة القابضة المصرية الكويتية شمم

C.R.# 114648 - 14, Hassan Mohamed El Razzaz St., Agouza, Giza, Egypt Tel.:+202 3336 3300 - Fax:+202 3335 8989 س ت ت ۱۱٤٦٤٨: الحيدزة - المسارع حسسن محمد السرزاز (نوال سابقاً) - العجوزة - الجيبزة ج مع ت ت ۲۰۲۱ ۲۳۲۰ (۲۰۲) فاكسسن ۲۲۰۰۱) فاكسسن